

首 10 名交訂報名(每**房)**。 最高優惠可達 \$300 (2人1 房計)

聖洛倫佐大教堂 Italy San Lorenzo Cathedral

暢遊:熱那亞、拉士碧芝、帕爾馬、蒙特納、博洛尼亞、基安帝、 錫耶納、亞西西、蒂沃利、龐貝古城、索倫多、加碧島、波坦察、 馬特拉、阿爾貝羅貝洛、拿坡里 Visiting:Genova, La Spezia, Parma, Modena, Bologna, Chianti, San Gimignano, Siena, Assisi, Tivoli, Pompei, Sorrento, Capri, Potenza, Matera, Alberobello, Naples ■ 1 □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □					税金 + 燃油附加費 TAXES + FUEL SUR-CHARGE
淡季 LOW	2022年11月03、17日;12月01、08日 2023年1月12日;2月16日;3月09、16、23日	3999	3299	699	829 起
中旺季 SHOULDER	2022年12月15日	4099	3399		323 22

- 上列費用**由溫哥華、維多利亞、卡加利、愛民顿出發,**以加幣每位計算。Tour fares are for departure from Vancouver, Victoria, Calgary, Edmonton in Canadian Dollar
- 成人收費按二人一房計。Adult four fares based on twin sharing 小童收費適用於 2 至 11 歲與 2 成人同房,不另加床。 Child 2-11yrs sharing twin room with 2 adults without extra bed 費用如有任何更改,恕不另行通告。Tour price subject to change without prior notice

PERFECT COMPLEMENT

- 火車暢遊世外桃源的漁村~五鄉鎮 意大利最負勝名的葡萄區~基安帝
- 世界文化遺產~聖吉米尼亞諾,被城牆 環繞的小城
- 蒂沃利~有眾多美麗的花園噴泉別墅 龐貝古城~火山岩灰活埋的城市
- 馬特拉~石窟民居及石窟教堂阿爾貝羅貝洛~蘑菇村的小鎮

- Cinque Terre orientation by train
- Chianti the most exalted vineyards in Italy
- San Gimignano a small walled town listed as a UNESCO World Heritage Site
- Tivoli its villa with numerous beautiful gardens and fountains
- Pompei an ancient Roman city being buried in the eruption of Mt Vesuvio
- Matera the Sassi and Rupestrian Church
- Alberobello the cone-shaped, stone trulli houses
- Tasting Prosciutto ham, Modena vinegar and various authentic spaghetti



原居地 → 熱那亞 Home City → Genova

是日乘搭豪華客機飛往熱那亞 ,是意大利第六大 城市;坐落西北部的重要海港。

Depart home city to Genoa, the sixth-largest city , a seaport located in the northwest of Italy.

熱那亞 Genova

意大利有著眾多的名城和大都會,廣受旅遊人仕 訪;至令那些如詩如畫的小鄉村與細城鎮被忽 了。行程安排,再度情迷意大利,從北至南, 遍遊鮮為人知的瑰寶,體驗不一樣的景點。下午 市內遊覽,驅車前往觀看當地最著名的**熱那亞古 尼塔**,被稱為這城的象徵。其後包括舊港和舊城區,親歷海與山間之美。最後欣賞**里洛倫佐大教堂**,擁有哥特式大門和令人驚嘆的大理石裝飾。 晚餐於酒店餐廳。

住宿:Novotel Genova 或同級 Many large cities and metropolises in Italy are widely visited. In fact, lots of picturesque small villages and little towns have often been ignored. Special visits to these hidden gems and spots in Italy are totally worth exploring. Afternoon city tour includes the La Lanterna, this old lighthouse as the symbol of the city, Old Port and Old Town. Finally we admire the San Lorenzo Cathedral for it's Gothic portals and stunning marble decorations

|熱那亞 ~ 拉士碧芝區 (五鄉鎮) ~ 帕爾馬 Genova ~ La Spezia(Cinque Terre) Parma

自助式早餐。餐後前往*拉士碧芝區轉乘火車,暢* 遊遠離煩囂的**五鄉鏡**。五處分別為 Monterosso Al Mare、Vernazza、Corniglia、 Manarola and Rionaggiore,都是尼古拉海岸區未受人工影響的 鄉間漁村,不但風景優美,空氣清新,更擁有天 然海灘,是意大利都市人響住的度假勝地。本公司特別安排火車套票,各團友可乘坐火車穿梭於 五鄉鎮,其中 Manarola 及 Riomaggiore,有一條 小徑稱為"**情人路**"是情侶響往的風景區,沿路 實是引人入勝,並在當地餐廳午膳,享用*海鲜意 大利物食譜配白葡萄酒*。餐後續往**帕爾馬**,那裡

所制作的風乾火腿,全球聞名。專訪地道食品廠 ~ 風乾肉店,品嚐特產"Parma Ham"。晚餐於酒店 餐廳。

_{貧賑}。 住宿:Hotel Parma e Congressi 或同級 (早、午、晩餐

Morning coach to Cinque Terre, a dream holiday resort for urban Italians. Riding on a train, all will pass through natural fishing villages with stop-overs for all to enjoy the exhilarating air as well as breath-taking scenery where indigenous villagers reside. Enjoy a seafood pasta lunch and white wine in Manarola. On the way to Parma, we visit the Prosciutto ham mills with tasting included. (B/L/D)



帕爾馬~蒙特納(陳年醋區)~ 博洛尼亞 Parma ~ Modena(Vinegar) ~ Bologna

自助式早餐。帕爾馬雖然以意大利火腿而為人所知悉,事實上是一個擁有豐富歷史和藝術遺產的 知恋,事資工定一個擁有臺區歷文和黔州邊歷以小鎮。餐後展開遊程,分別到達城中地標**主教堂**及接鄰之**洗禮堂**,還有**斯泰卡塔里母里最**和那一座充滿巴洛克風格的帕爾馬大劇院。遊畢,乘車至**蒙特約**地區,義大利經典褒材「**胺年葡萄醋**」主要生營工程不足的時年研查。在最高 時品嚐三種不同的陳年醋。午餐享用地道**蒙特納 達得 - <u>高階</u>新排**。和後,不養享用地道**蒙特納** 後是*阿奇吉納西歐宮*,那裡目前設有市立圖書館 和劇院。晚餐自備。

(早、午餐) 住宿:NH Bologna Hotel 或同級

Parma is one of Italy's great art cities. Morning tour with many photo stops, first to the Landmark- Cathedral Square and the photo stops, first to the Landmark- Cathedral Square and the nearby Baptistery, then to Sanctuary of Santa Maria della Steccata and The Farnese considered as one of the largest Renaissance style theatre there. The next stop at Modena to learn the process involved in making vinegar. Lunch is a typical Modena dish, pork with balsamic vinegar sauce. In the afternoon, we proceed to Bologna. Tour starts from the Piazza Maggiore, the main square in this city. You will admire a beautiful fountain with Neptune's statue. Then, passing the Town Hall Palazzo del Comunale and the Basilica of San Petronio, we stop at the Palazzo del Podesta to see the city's symbol, Asinelli Tower and visit L'Archiginnasio where currently houses Municipal Library and a theatre. (B/L) currently houses Municipal Library and a theatre.



博洛尼亞 ~ 基安帝葡萄園區 ~ 聖吉米尼亞諾 ~ 錫耶納 Bologna ~ Chianti region Gimignano ~ Siena

自助式早餐。餐後驅車前往最負勝名的基安帝葡萄園區。抵達後品嚐當地著名葡萄酒、並以芝士及與乾內性,還可如味不同性質的敬潤油。遊罷驅車至聖吉米尼亞諾,被聯合國科教文組列為世界遺產。抵達後,午餐於當地餐廳享用佛羅倫斯并等配稿并意大利粉。隨即短暫觀光聖吉米尼克等。一個被城牆環繞的小城,有著中思文建築物,但以甘亭從的塔樓而此名,列為世界文建築物,但以甘亭從的塔樓而此名,列為世界文 建築物,但以其高聳的塔樓而出名,列為世界文 化遺產,現在只有14座保存下來。續繼乘車前往 **鍋耶納**,稱為最可愛的中世紀城市之一。在於中央的**次波田野廣場**,無疑是市內最重要的地方,每年舉辦兩次的賽馬節而出名。圍繞著廣場,我 們可以看到*市政團*,它的外面結構,是意大利中世紀式建築;但卻受哥特式影響,成為典範。幾 也能到建聚,但即受引得到影響,機需與戰。及步之遙便到達**鐘樓塔**,裝有一個別緻的**古董機械鐘**。稍後,前往**錫耶約大教堂**。這是一座宏偉哥特式的建築物,您甚至可以不須入內,而只享受 特式的建築深刻的外說;那裡各大學與那級的魚灣沒 理石交替條紋,白色和黑色正是錫耶納的象徵色

定行文管條款、日色和無色正定動印刷的家食色彩。晚餐於酒店餐廳。 住宿:NH Siena Hotel 或同級(早、午、晩餐) Morning all will head for Chianti Region, Italy's best well-known vineyards, where all will have the unique opportunity to enjoy famous grape wine served with cheese, dry aged meat and a variety of olive oil. Continue south to San Gimiginano for a local lunch with Florenting stock and eith crienting. lunch with Florentine steak and city orientation. It is a small walled medieval hill town, famous for its medieval architecture, unique in the preservation of about a dozen of its tower house listed as a UNESCO World Heritage Site. Coach to Siena, Italy's loveliest medieval city with its central public square known as Piazza del Campo, famous for Palio horse race held twice a year. We can see the Town Hall, Palazzo Pubblico, for twice a year. We can see the Town Hail, Palazzo Pubblico, for its structure outside being an example of Italian medieval architecture with Gothic influences. Few steps away are the Bell Tower, Torre del Mangia, fitted with a mechanical clock. Later visit the Duomo, a great Gothic cathedral with pretty impressive exterior. You might just enjoy the outside, where white and greenish-black marble in alternating stripes reflects the symbolic colors of Siena. (B/L/D)



易耶納 ~ 亞西西 ~ 蒂沃利 Siena ~ Assisi ~ Tivoli

自助式早餐。驅車前往有"Pink City"之稱的*亞* 西西。並參觀那興建於 1228 年並為紀念偉大聖人 **坚方海各的大教堂**。特别安排入内遊寶,教堂中 多位著名藝術家進行裝飾工作。教堂分為兩層, 下層有契馬布耶的"寶座上的聖母與天使和聖方 濟各";上層有喬托的**深壁**。"聖方濟各的生

之偉大傑作。午餐於當地餐廳。餐後前往中 部小鎮帶沃利,以其世界級的美麗花園別墅而為 遊客所熟悉。抵達後,我們進入**埃斯特別屋**參觀,它是一處莊園,依山而建,還有多處效仿古希臘 時期雕塑的噴泉,數量多達約 500 處,是文藝復 興後期具代表性的庭園,2001 年被列入世界文化 遺產。晚餐於酒店餐廳。

住宿: Victoria Terme Hotel 或同級

Morning drive to Assisi, known as "Pink City" to start a walking tour at the Bascilica of St. Francis, famous for its fresco painting depicting of the life of this much-loved saint, and to view the tomb of St. Francis. Afterward, coach to Tivoli, known to tourists for its world-class numerous beautiful garden villas. Upon arrival, we make an inside visit to Villa d'Este for its terraced hillside Italian Renaissance garden and especially for its profusion of fountains, over 500 and is listed as a UNESCO (B/L/D) World Heritage Site.



蒂沃利 ~ 魔貝古城 ~ 索倫多 Tivoli ~ Pompei ~ Sorrento

自助式早餐後,前往被列為聯合國世界文物遺產 能保留大部份原狀。今天出土遺跡中包括 市美和宮殿,而濕壁畫殘餘的遺跡,題材前衛令人大開眼界。遊畢,驅車前往東倫多城。這城景色綺麗;被檸檬、橄欖和橘樹所圍繞。舉世聞名 的學樣酒之發源地。晚餐於酒店餐廳。

住宿:La Res i denza Hote I 或同級 (早、午、晚餐) Morning excursion to Pompei, an UNESCO Heritage site. It was an ancient Roman city being buried in the eruption of Mt Vesuvio in AD79. The city has been largely preserved due to lack of air and moisture. Later, coach to Sorrento, land of Orange and Lemon Groves for overnight.

|索倫多 👱 加碧島 👱 索倫多 ~ 波坦察 Sorrento 🛖 Capri 📥 Sorrento -Potenza

自助式早餐。驅車至碼頭,乘船前往享譽國際的 度假勝地~加賽馬。島上處處掩映出人間絕景, 迂迴小徑,白牆小屋,藍色的天空,翠綠的海面, 一年四季綻放的花朵,稱為蜜月之鄉。團友可漫 遊細意欣賞,或自費前往藍洞,觀看洞內海水因 陽光折射而散發如幻似真的藍色夢幻世界。午餐 自備。遊畢,乘船返回索倫多。續繼乘車到達另 -小鎮*波坦察*及停留夜宿。晚餐於酒店餐廳。 住宿: Park Hotel 或同級

Sorrento also famous for its coastal lines. This moming we boat to Capri Island and enjoy its lovely gardens, winding lanes, remarkable views, etc. Later afternoon, take jetfoil back to Sorrento and drive to Potenza for overnight. (B/D)



波坦察 ~ 馬特拉 ~ 阿爾貝羅 Potenza ~ Matera ~ Alberobello

自助式早餐。餐後驅車前往**馬特拉**,探索這沉睡 千年的洞穴岩石城。據說史前便有人類在這岩石

裂縫中居住,在洞窟內挖鑿出**洞穴屋**,稱為 "Kassi"~意大利語岩石的意思。抵步後,安排進入參觀"**石窟民居**"及"**石窟教堂**"。裏面的蜿蜒小路和建築物表面都是近黃的石灰岩,隨在 地勢的高低,呈現出特殊的景觀。於當地餐廳午 膳,品嚐 **《新耳朵』 特色意大利麵食**。餐後乘車到訪被稱為「天堂小鎮」的 **阿爾貝羅貝洛**,於 1966年被列為世界文化浸產。阿爾貝羅貝洛又稱為**是** *菇村*,處處都看到這些尖尖圓圓,用灰色大理石 建成的小房子。其蘑菇形狀的屋舍別緻可愛,營造出浪漫氣氛。晚餐於酒店餐廳。

(早、午、晚餐) 住宿:Grand Hotel 或同級 Coach to Matera where embraces one of the world's most unique neighborhoods - the 9,000-year-old Sassi made up of ancient stone and cave dwellings. Visits to Sassi and Rupestrian Church are included. After touring , proceed to Alberobello. A brief tour is to explore the unique cone-shaped , stone trulli houses that are still lived in today.

阿爾貝羅貝洛 ~ 拿坡里 Alberobello ~ Naples

自助式早餐。餐後驅車前往*拿坡里*,是 pizza 起 目的式平實。實後驅車即任**學校里**,是 PIZZa 起源地。拿坡里於公元前六世紀由南部甘馬人所連升、主語即「新城」之意。該城之情歌及薄餅等揚名四海。抵達後隨即瀏覽市內名勝,**平民表決廣場**是城內最大廣場。廣場東、西側分別為**那不勒斯王宮**,和**保羅里芳濟里殷**。團友可一一停留、拍照留念。遊罷乘車到海邊到訪**蛋髮**,這座壯觀的海邊城堡不但蘊藏了豐富的歷史,更可能是配的的海邊城聚來的當差觀 佳地點來欣賞美麗的那不勒斯海灣。稍後再到那不勒斯**主教座堂**,它是市內最重要的教堂,由國王那不勒斯的查理一世下令開始建造,直到14世 紀初才得以完成。晚餐於當地餐廳。

住宿:Holiday Inn Naples 或同級 Coach to Naples, Home of Pizza. On arrival, there will be a city orientation. The Piazza del Plebiscito is a large public square that brought Naples into the unified Kingdom of Italy. The square is bounded two sides by the Royal Palace and the church of San Francesco di Paola, where photo stops will be made respectively. Then transfer to the Castel dell' Ovo, for the best spot to admire beautiful views of the gulf of Naples. Lastly, arrive at The Naples Cathedral, the main church of Naples.



拿坡里 ナ 原居地 Naples → Home City

自助式早餐。稍後送往機場飛返原居地。 Morning proceed to airport for a pleasant flight home.

導遊 / 司機服務費 Gratuity 成人 /小童 每位:11天合共€145歐元 Adult / Child: 11-day EUR € 145 / Person

- 關責任問題 及旅遊細則,請參閱 【翠明假期 2022 歐洲彩頁】旅行團章程
- For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Charming Holidays 2022 Europe color brochure

特約旅行社

Catherine Lee-Tao

Phone: +1 (604) 445 4804 Email: catherine.lee@easylifetrip.com CPBC: 79272 (IATA Member)

BPCPA Travel Agent / Wholesaler License # 2668, # 29122

D.O.I. September 20, 2022